
 

 

 
Zápis Komise životního prostředí 

 
Číslo jednání: 03/2017 
Datum konání: 19.4.2017 
Předsedající: Ing. Tamara Spilková - omluvena 
Přítomní:          p. Jan  Wágner, Petr   Růžička,  RNDr. Petr Uzel, Petr Baraník,  
                                pí Hana Jelínková, Ing. Petr Rýpar, Mgr. Alena Šefčíková -   radní pro ŽP 
Omluveni: Mgr. Věra Bidlová – vedoucí OŽPD, ing. Tamara Spilková – předsedkyně KŽP 
Zapisovatel:          Ing. Jaroslava Čechurová 
 
Zápis 

 
1) Zahájení jednání 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hodin. 
 
2) Žádost o stanovisko k PD ve stupni územního řízení:  D11 – MÚK Beranka 
  Komise podporuje výstavbu MÚK Beranka v co možná nejkratším termínu. 
 
 
3) Zásady dopravní politiky MČ Praha 20 
 
USNESENÍ KŽP:  Komise podporuje celkové zklidnění dopravy v Horních Počernicích, nepodporuje 
však zklidnění ul. Náchodské pomocí zpomalovacích prahů, šikan apod. bez dalších alternativ. Komise 
dále podporuje bezmotorovou dopravu. Komise doporučuje jednat o možné výstavbě/prodloužení  trasy 
metra B do k.ú. Horní Počernice. Komise dále doporučuje jednat ohledně výstavby záchytných 
parkovišť u železniční trasy Lysá – Praha – Vysočany, např. Mstětice, Zeleneč, protože se odlehčí 
dopravě před Černým Mostem a dojde k zachycení dopravy před hranicí hl.m.Prahy.  
 
 
4) Žádost o stanovisko k PD Novostavba RD na pozemku parc.č. 4364/11 v k.ú. Horní Počernice  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
5) Žádost o stanovisko k PD Stavební úpravy RD ul. Běluňská 280/56, pozemky parc.č. 600 a 
601, oba v k.ú. Horní Počernice 
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
6) Žádost o stanovisko k PD Rozšíření optické sítě T-Mobile, Horní Počernice- Zeleneč  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
7) Žádost o stanovisko k PD Novostavba provozovny ul.Otovická x Komárovská, pozemky 
parc.č. 993/1 a 993/3, oba v k.ú. Horní Počernice  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
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8) Informace pro komisi:    
Zjišťovací řízení podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na ŽP na záměr: Zkapacitnění ČOV 
Čertousy – požadavky Rady MČ – již zasláno na MHMP.  
 
P. Baraník upozornil na odkryté poklopy kanalizačních šachet v lokalitě Robotnice. Podnět bude předán 
na OMH.  
 
Komise ukončila jednání v 18:00 hod. 
  
Příští jednání komise se bude konat dle požadavku na posouzení dokumentů předaných Odboru 
životního prostředí a dopravy MČ Praha 20. 
 
Předsedkyně KŽP si vyhrazuje možnost zrušit či přeložit termín konání komise.  
 
Zapsala: Ing. Čechurová 
 
 

 

 


